

# 7D5N Ice Breaker Cruise Hokkaido

TOUR CODE: HOKI7

DAY	BKF	LUNCH	DINNER	HOTEL OR SIMILAR
1	-	-	-	→
2	→	Sushi+ Tempura set	Shabu-Shabu	Tokachikawa Sasai Hotel 🍷
3	✓	✓	Japanese Set	New Akan Hotel/ Hotel Akankoso Hotel 🍷
4	✓	✓	Hotel Buffet Dinner	Abashiri Koso/ Hotel Abashiri Kanko 🍷
5	✓	Tonkatsu	Hotel Sasimi & Sushi Buffet	Sounkyo Daisetsu Hotel 🍷
6	✓	-	Crab Buffet All you can eat	Otaru Grand Park / Mercure Sapporo
7	✓	-	→	Home Sweet Home



## DAY 1 Singapore → Tokyo → Hokkaido/ Obihiro

Depart for Chitose Airport/ Obihiro Airport (Hokkaido) via Tokyo from Singapore Changi International Airport.

## DAY 2 Ryugetsu Sweetpia Garden: is a popular destination for sweet lovers and tourists alike. ~ Tokachikawa Onsen

**DAY 3 Kofuku station (train ticket gift away):** a popular tourist attraction due to its name, which translates to "Happiness Station. ~ **Crane centre:** provides an excellent opportunity to view the cranes up close, especially during the winter months. ~ **Washo market:** is a renowned seafood market known for its fresh fish and vibrant atmosphere ~ **Snow Mobile (optional)** ~ **Akan Ainu Kotan**

**DAY 4 Watanabe experience ranch (ice cream making experience):** where you can create delicious ice cream by simply adding egg, sugar, and essence to fresh milk. ~ **Lake Masho:** is renowned for its incredibly clear waters and scenic beauty. This volcanic caldera lake, often shrouded in mist, is referred to as "the foggy lake of Mashu" ~ **Mt Iou** ~ **Abasiri Kangoku**

**DAY 5 Ice Breaker Cruise:** Take a ride through the drift ice along the Sea of Okhotsk. Grab this opportunity to catch a rare glimpse of seals and sea gulls. \*(Drift ice are subject to the weather conditions) ~ **Kitami Fox Village:** This farm, also known as the Hokkaido Fox Village, houses around 50 Ezo red foxes, a subspecies unique to Hokkaido. The foxes roam freely in a designated area, providing visitors with a unique opportunity to observe them up close while following specific guidelines to ensure safety ~ **Ginga no Taki**

**DAY 6 Asahikawa Zoo ~ Asahikawa Ramen Village ~ Sapporo Beer museum ~ Tanukikoji**

## DAY 7 Hokkaido → Tokyo → Singapore

Transfer to the airport for your flight back to Singapore



Crane Centre



Kitami Fox Village



Asahikawa Zoo

### Note :

1. During major international or local festive events, accommodation may not be arranged as stated as above.
2. Tour groups may be merged and sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
3. Bonus tour will be not replaced nor refunded.
4. All hotel ratings are based on local standard. In case of hotel rooms are running full, an equivalent standard hotel will be served as replacement.
5. In the event of any discrepancy between the English and Chinese itineraries, the Chinese version shall prevail.
6. Room type, size and/or view are allocated by hotel/resort, subject to availability.
7. Tour is fully conducted in Mandarin.
8. Ice breaker cruise is subject to weather conditions.

**康泰旅行社**  
**HONG THAI TRAVEL**



6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg



# 7天5晚北海道破冰船巡游



TOUR CODE: HOKI7

天数	早餐	午餐	晚餐	酒店住宿或同级
1	-	-	-	→
2	→	寿司+ 天妇罗套餐	日式涮涮锅	音更町笹井酒店 🍷
3	✓	✓	日式套餐	新阿寒温泉酒店/ 阿寒湖庄温泉酒店 🍷
4	✓	✓	酒店自助餐	纲走湖庄酒店/纲走观光酒店 🍷
5	✓	日式炸猪排	酒店刺身寿司自助餐	上川町大雪酒店 🍷
6	✓	-	蟹餐吃到饱	小樽君乐酒店/札幌美居酒店
7	✓	-	→	



## 第一天 新加坡 → 东京 → 北海道

从新加坡樟宜国际机场经东京前往北海道机场。

**第二天 柳月洋果子工厂:** 是甜品爱好者和游客喜爱的热门目的地 ~ **十胜川温泉:** 是以“美人之泉”而闻名的植物性褐炭温泉。

**第三天 幸福站(送火车票卷):** 因其名字“幸福站”而成为热门旅游景点 ~ **鹤观赏中心:** 冬季特别观赏鹤鸟的绝佳地 ~ **和商市场:** 在这里, 新鲜的鱼和充满活力的氛围使其成为一个闻名遐迩的海鲜市场 ~ **雪地摩托(自费)** ~ **阿寒阿伊努小村落**

**第四天 渡边牧场体验(冰淇淋制作体验):** 在这里, 你可以简单地将鸡蛋、糖和香精加入新鲜牛奶中, 制作出美味的冰淇淋 ~ **摩周湖:** 以其清澈见底的湖水和美丽的风景而闻名。这个火山口湖经常被薄雾笼罩, 因此被称为“雾之摩周湖” ~ **硫黄山** ~ **纲走监狱博物馆**

**第五天 破冰船:** 乘船穿越鄂霍次克海的流冰。在这里, 您可抓住难得的机会一睹海豹和海鸥的罕见身影。(漂浮流冰将取决于天气条件影响) ~ **北见狐狸村:** 这个农场, 也被称为北海道狐狸村, 饲养了大约 50 只北海道特有的亚种-蝦夷赤狐。这些狐狸在指定区域内自由活动, 为游客提供了一个独特的机会近距离观察它们。 ~ **银河瀑布**

**第六天 旭川动物园:** 旭川地区拥有日本最北端的动物园, 是当地的特色之一。旭川动物园主打寒带动物。园方精心打造了最接近天然栖息地的环境, 为园内 124 种、共 700 多只动物提供舒适的环境。 ~ **旭川拉面村** ~ **札幌啤酒博物馆** ~ **狸小路商店街**

## 第七天 北海道 → 东京 → 新加坡

早餐于酒店, 自由活动过后, 集合乘车前往机场。希望我们为您安排行程能让您之后留下美好的回忆。



阿寒阿伊努小村落



摩周湖



旭川拉面村

### 备注:

- 1、在国际或当地重大节日活动期间, 酒店住宿可能无法照行程安排。
- 2、团队如有合并或行程顺序更改, 恕不另行通知, 将以当地旅行社安排为准。
- 3、红利行程将不由其它行程取代或退款。
- 4、酒店评级以当地为标准。酒店客房已满等因素, 将以同等级酒店取代。
- 5、中英文行程如有差异, 以中文版为准。
- 6、房间的差异如类型、大小和或景观均由酒店分配而定。
- 7、团体全程将以华语讲解。
- 8、漂浮流冰将取决于气候状况而定。



**康泰旅行社**  
HONG THAI TRAVEL



6533 1788



enquiries@hongthai.com.sg